
Ποιά είναι τελικά η οικονομική κατάσταση του Δήμου Παπάγου-Χολαργού;

Πολλά έχουν ειπωθεί για την οικονομική κατάσταση του τέως Δήμου Χολαργού.  

Λίγα όμως έχουν πλήρως διασαφηνισθεί από τους αρμοδίους!

  

Είναι φανερό ότι οι Πολίτες του νέου Καλλικρατικού Δήμου Παπάγου-Χολαργού
ενδιαφέρονται να μάθουν επακριβώς και τεκμηριωμένα ποιές είναι σήμερα οι οικονομικές
δυνατότητες!

  

Πολλές είναι οι απόψεις και οι προτάσεις των Δημοτών προκειμένου να πραγματοποιηθούν
νέα έργα και σύγχρονα συστήματα δημιουργίας μιας καλύτερης πόλης. Όλα αυτά όμως για
να επιτευχθούν απαιτούν οικονομικούς πόρους.

      

Το ζητούμενο είναι: Έχουμε τις δυνατότητες;

  

Τους κατοίκους της όμορφης και επιπλέον αξιοποιούμενης πόλης μας δεν τους ενδιαφέρουν
οι παραταξιακοί διαξιφισμοί αλλά ή ουσία επί των οικονομικών.

  

Επιθυμούμε να γνωρίζουμε τις δυνατότητές μας. Με αυτές θα πορευθούμε και με αυτές θα
ρυθμίσουμε το μέλλον.

  

Γνωρίζοντας την οικονομική ύφεση που περνά η πατρίδα μας, πιστεύουμε ότι όλοι
οφείλουμε να κρίνουμε τις δυνατότητες της Δημοτικής Αρχής αναλόγως.

  

Γι' αυτό πιστεύουμε ότι από πλευράς Δήμου, θα ήταν ωφέλιμη μια ενημέρωση επί των
οικονομικών ώστε να "ζήσουμε την πραγματικότητα".
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